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Budget 2022 för de kommunala bolagen 

Kommunfullmäktige noterar att det finns en negativ ekonomisk trend bland vissa kommunala bolag. 

Detta är inte en hållbar utveckling, vilket i förlängningen riskerar att pressa en redan sårbar koncern 

och där en räntehöjning kan innebär stora ekonomiska konsekvenser för koncernen likväl 

kommunen. Kommunfullmäktige uppmanar underskottsbolagen Borås TME AB samt Akademiplatsen 

AB att se över hur lokalanvändning, bemanning och allmän kostnadseffektivisering kan uppnås för att 

på sikt få en ekonomi i balans. 

Samtidigt noterar Kommunfullmäktige den positiva trend som uppstått hos Borås Djurpark AB, och 

uppmanar densamma att fortsätta arbeta i samma anda. 

Kommunfullmäktige uppmanar samtliga kommunala bolag att ompröva behovet av presenterade 

planerade investeringar, då skuldsättningen hos koncernen är en växande problematik som även 

innebär ett förhöjt lånebehov. 

Det är av betydelse att de kommunala bolagen, och koncernen som helhet, uppnår en högre soliditet 

och ett stärkt resultat för att uppnå en ekonomisk hållbarhet. Framtida förändringar inom finansiella 

förutsättningar kan och kommer leda till att koncernens ekonomi kommer att vara utsatt. Detta 

måste beaktas och sårbarheten motverkas. 

 

Sverigedemokraterna föreslår Kommunfullmäktige besluta: 
 
BORÅS TME AB 
 
Kommunfullmäktige fastställer ett resultatkrav på minus 17,5 miljoner kronor för verksamhetsår 2022. 
 
Akademiplatsen AB 
 
Kommunfullmäktige fastställer ett resultatkrav på minus 24,0 miljoner kronor för verksamhetsår 2022. 
 
 
Kommunfullmäktige fastställer övriga föreslagna krav på resultat, avkastning och utdelning samt 
finansiella mål för de kommunala bolagen i enlighet med förslaget från Kommunstyrelsen. 

 

 

För Sverigedemokraterna, 

 

Andreas Exner (SD) 

Kommunalråd 


